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Això és el que pensa en Miki sobre
el seu resultat a Eurovisió

Just després dels nervis del festival d'Eurovisió, en Miki va respondre a tots els i les periodistes
que l'esperaven per fer ronda de preguntes. I una cosa és segura, i és que en cap moment va
perdre l'alegria i el somriure!

"Ja sabem el que passa amb Espanya. Si és que ja ho sabem i sembla que no
escarmentem. Cada any sembla que canviarà, jo el primer. Anem dient ?top 10, top 5', però...",
deia en Miki.

"Jo crec que ens ho mereixíem, sincerament. Potser és egoista dir això, però la cançó és la que
més ha gaudit la gent, la que més ha ballat, la que més cantat... Però bé, ja està", afegia el
cantant de Terrassa.

Video: https://www.youtube.com/watch?v=uNI6ET-0OPc

Per acabar i posar-hi humor en Miki va dir que l'any que ve aconsellarà que quan es mogui la
bandera "s'asseguri que està ben agafada". Si no enteneu de què va, mireu això:
 

Hoy, en diversión con banderas... ? #Eurovision pic.twitter.com/LHF7koVyeG

? Dr. Sheldon Cooper (@DSheldon_Cooper) 18 de maig de 2019

Sigui com sigui, en Miki ho va petar molt i per nosaltres és el guanyador!
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